
 

 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 4/2018-05-14 

Närvarande: Fyra av Styrelsens ledamöter deltog vid mötet 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande (KO) hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes KO 

§ 3 Val av sekreterare 
Till sekreterare valdes XXXXXX 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes XXXXXX enligt följande 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes med möjlighet att lägga till frågor under § 13, “Övriga frågor” 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
Frågan bordlades med anledning av GDPR. 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning 

KO har arbetat MYCKET med valborg och GDPR. 

2. Postmottagare 
    Postmottagaren har mottagit fysiska kartor över Vårbergstoppen. 

3. Kassör/ekonomi 
- Valborgsfirandet gick plus minus noll. 
- Styrelsen beslutade att från och med dagens möte tas 1 000 kr varje månad 

ur Kårens kassa för att betala hyran. Resterande del av hyran fördelas mellan 
styrelsemedlemmarna. 

- Vi inväntar en insättning på 1 386 kronor i medlemsavgifter från Scouterna. 

4. Medlemsregistrerare 
                Inget att rapportera 

5. Hemsidan 
                Inget att rapportera 

6. Facebook 
                Facebooksidan har en del visningar, oftast mellan påsk och valborg. 
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7. Avdelningar 
  ↪ Skogstrollen 

○ Skogstrollen och Småtrollen har varit på övernattning vid Eriksberg i Salem. 
Det hela gick bra, med fint väder. Båda avdelningarna har fått se 
Ängsgården, dit verksamheten kommer att flytta. 

    ↪ Småtrollen 
○ Geocaching, Niklas har haft geocaching med avdelningen på ett möte. 

§ 8 Beslutsrapportering 
(Både de aktiva och arkivet) 
Bordlades på grund av GDPR 

§ 9 Valborg 
Under valborg var det en del starka vindar, vilket gjorde Kårens tält höll på att blåsa 
omkull. Styrelsen anser att tältfrågan måste lösas till nästa år. 
Kåren vill göra arrangemanget även 2019, och utvärderade vad som kan göras bättre 
till nästa år: 

- Mer aktiviteter 
- Bättre körschema 
- Aktivitet för yngre och äldre 
- Bättre preparering av brasan 
- Vi vill ha en kör - finns en på Lillholmsskolan. 
- Hyra ljudanläggning 

§ 10 GDPR so far 
↪ KO har rensat i kåren mejl och mejlkontakter 
↪ Utrett med hemlig kopia, samt ip. Vid användning av webbmail syns ej 

avsändarens ip-adress. Om man skriver mottagarna som “hemlig kopia” på en 
lista så kan de varken se eller skicka mejl till varandra genom att klicka på “svara 
alla”.  

↪ KO har satt upp en to-do lista enligt GDPR 
↪ XXXX kommer förstöra fysiska dokument.  
↪ XXXX läste ett dokument om rättsliga principer från ICA om samtycke 
↪ Att detta skall skrivas in i GDPR-dokumentet på google drive. 

§ 11 Den ekonomiska revisionen för verksamhetsåret 2016 
Alla kvitton är återfunna, återstår bara att sammanställa räkenskapen. 

§ 12 Rutiner för styrelsearbetet 
Protokoll som ej är färdigställda, får enbart skickas till de som deltog på mötet. Detta 
skall läggas till i GDPR dokumentet. 
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§ 13 Övriga frågor 
↪ Byte av hemsidesplattform 

Eftersom KO glömde att anmäla vårt intresse om att byta plattform för hemsidan 
(se Protokoll, styrelsemöte 3/2018-04-25) till Scouterna så kommer bytet att ske till 
hösten istället. 

↪ Mitt 127 
Vi har fått en förfrågan om att delta på Mitt 127 under sommaren, och Kårstyrelsen 
bedömer vi kan delta under vecka 28 under förutsättning att arrangören står för 
materialet. 

↪ Sommaraktivitet 2018 
Eftersom beslutet om att försöka göra en aktivitet under sommaren 2018 kom så 
sent så han den tyvärr inte förberedas färdigt. Arbetet återupptas under hösten för 
att Kåren förhoppningsvis ska kunna erbjuda en aktivitet under sommaren 2019. 

↪ KM i femkamp 
Den 15/6 blir det femkamp på Gröna Lund. Samling klockan 19.00 på Allmänna 
gränd. Femkampen är gratis för inbjudna gäster, och kåren betalar för övriga om 
det finns pengar på kontot. 

↪ Ängsgården 
Kontrakt för hyra av Ängsgården är påskrivet, och kåren är inbokade maj ut. 

↪ Valambassadör 
Kåren fick inte uppdraget som valambassadör. 

↪ Föreningsstöd 
Kåren har fått 3 700 kr från stadsdelen. Dessa medel går till att täcka upp 
kostnader från valborg. 

↪ Ansökan om tält 
Telia har tillsammans med en annan scoutkår öppnat ansökningar för överblivna 
tält. Styrelsen ansöker om tre stycken.  

↪ Tältgenomgång 
Kårens tält behöver kontrolleras och gås igenom. Mötet bokar 30/5, alternativt 8/6 
beroende på väder för detta ändamål. 

↪ Lås 
KO jobbar vidare med att kontakta hyresvärden ang. byte av låssystem. 

↪ Lampor 
Under valborg försvann en lampa, samt två lamphållare. Lampan kompletteras, 
och KO kollar med parklaget om de försvunna lamphållarna. 

↪ Valborg 
Det kommer att ske en utvärdering av valborg tillsammans med VåGå. 
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↪ Kåravslutning 
Kåravslutning sker på Ängsgården 29/5. XXXX fixar korv och fika. XXXX och 
XXXXX fixar materialet till scoutvarpan. KO beställer märken 

§ 14 Tid för nästa möte 
Nästa möte blir 5/6 

§ 15 Mötet avslutas 
Ordförande tackar för ordet och mötet avslutades. 

Mötesordförande:......................................................................................................... 

Protokollsjusterare:.......................................................................................................... 
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